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                                        ZÁPISNICA 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Hradišti pod Vrátnom konaného dňa 30.3.2010  

v zasadačke Obecného úradu 
Prítomní :                         podľa prezenčnej listiny 
 
Overovatelia  zápisnice:  Ing. Peter Michalička 
 
                                           Ing. Ján Kachlík  
 
        Na úvod rokovania starosta obce privítal všetkých prítomných a v zmysle rokovacieho  
poriadku viedol rokovanie obecného zastupiteľstva.  
        Konštatoval, že na rokovaní Obecného zastupiteľstva / ďalej len OZ / sú prítomní  
poslanci: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, Piroha a OZ je uznášania schopné, 
Harasník nebol prítomný, bol ospravedlnený, Krištofová nebola prítomná, bola 
ospravedlnená. 
Za prijatie návrhu programu rokovania OZ, tak ako bol zaslaný poslancom, v zmysle rokova- 
cieho poriadku hlasovali poslanci: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, Piroha, proti: 0,  
zdržal sa: 0.        
 
Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ. 
Starosta obce vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho rokovania OZ zo dňa 1.2.2010:  
uzn. č. 44/2009 bolo zrušené, 
uzn. č. 3/2010 – prebehla signalizácia OP a bola schválená zmena rokovacieho poriadku. 
uzn. č. 4/2010 - bol schválený plán činnosti kontrolóra obce na I. polrok 2010. 
Bola predložená správa o kontrolnej činnosti obce za II. polrok 2009. 
Kaderníctvo – toho času tam prebiehajú menšie stavebné úpravy, nájomná zmluva bude so  
žiadateľkou uzavretá až po ukončení jej rekvalifikačného kurzu na získanie živnostenského 
oprávnenia k prevádzke kaderníctva a holičstva. 
 
D o š l á   p o š t a :   Starosta oznámil, že nebola žiadna.  
 
Uzn. č. 8/2010 
Starosta obce navrhol k schváleniu Všeobecné podmienky priameho predaja majetku obce  
Hradište pod Vrátnom - Pavlíkov Mlyn, z dôvodu predaja nehnuteľnosti priamym predajom, 
tak ako je to uvedené v prílohe zápisnice. Za: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 
0, zdržal sa: 0, nehlasoval: Piroha. 
 
Ondrej Brodňanský požiadal obec o zabezpečenie prístupu na jeho vlastný pozemok,  
terajšia miestna komunikácia prechádza cez súkromné pozemky, avšak toho času je táto  
predmetom Pozemkových úprav, ktoré prebiehajú a po ich ukončení by mala byť vyčlenená  
pre obec. 
 
Starosta – až keď cestu nadobudne obec do svojho vlastníctva, potom mu obec môže  
zabezpečiť prístup na jeho pozemok.  
OZ čaká prejednávanie aj ďalšej žiadosti ohľadom pozemku ihriska TJ, ktorá už bola  
doručená obci, ale musíme posúdiť stav, či sa budú pozemky vykupovať hneď a keď začneme 
vykupovať cesty, tak potom v celej obci. 
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Lukáš Piroha – cesta, ktorá je vyznačená na geometrickom pláne rieši prístup na urbársky 
pozemok a nie na pozemok pána Brodňanského. Už minule navrhoval, aby sa dala vytýčiť  
pôvodná obecná cesta tak, ako je zakreslená v mape. Napriek tomu bol zvolený opačný 
postup, že sa dal vyhotoviť geometrický plán na vyjazdenú cestu, ktorá vedie cez súkromné  
pozemky. 

 
OZ berie na vedomie, že situácia ohľadom obecnej cesty sa bude riešiť, až keď bude  
skompletizovaný stav Pozemkových úprav v obci Hradište pod Vrátnom. 
 
Starosta oznámi Ondrejovi Brodňanskému, že cesta bude obecná až po skompletizovaní 
Pozemkových úprav a až potom bude môcť obec riešiť prístup na jeho pozemok. 
 
Poslanci OZ zobrali na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu závereč- 
ného účtu obce Hradište pod Vrátnom za rok 2009 /viď príloha zápisnice/. 
 
Uzn. č. 9/2010 – Starosta predložil poslancom návrh na schválenie Záverečného účtu obce 
                            a celoročné hospodárenie za rok 2009, ktorý skončil s výsledkom hospodá- 
                            renia 10 772,73 €. Poslanci schválili Záverečný účet a celoročné hospodá-    
                            renie obce Hradište pod Vrátnom bez výhrad. Za návrh hlasovali poslan- 
                            ci: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: Piroha.  
 
Uzn. č. 10/2010 –Poslanci OZ schválili použitie prebytku hospodárenia vo výške 10 772,73 €     
                             na tvorbu rezervného fondu. Za návrh hlasovali poslanci: 
                             Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: Piroha.  
 
  
R ô z n e : 
 
Ján Kachlík -  pripomienkoval havarijný stav potoka pred Vladimírom Chovancom č. 169, 
                         z dôvodu jarných prívalových búrok. 
 
Starosta -        múr, ktorý má postavený na položených betónových kockách nad potokom,  
                         nemá žiaden základ, je opretý o kocky a tieto časom začal vytláčať. 
                         Nakoľko potok nie je v Správe povodia Dunaja a stavba potoka nie je 
                         zakreslená na mape, nemôžu potok prevziať do svojho vlastníctva, upravená  
                         je len parcela potoka v časti od Hájenky po tzv. Rómsku osadu, odtiaľ až do 
                         koryta potoka Brezovanka nie je vôbec parcela potoka upravená. Správca toku 
                         prevezme potok do osobného vlastníctva až bude celý potok v obci riadne 
                         zameraný a bude mať svoje parcelné číslo.  
 
Mária Masárová – dodala k pripomienke, že v Hornom konci je ten istý problém s potokom. 
 
Ján Kachlík - ďalej upozornil na rozkopanú miestnu komunikáciu pred Ferenčíkovou  
                        Teréziou  č. 241. 
 
Starosta -  Ferenčíkoví č. 241 boli upozornení, aby dali miestnu komunikáciu do pôvodného  
                   stavu.  
 
Stanislav Kováč – pripomienkoval zlý až neprejazdný stav miestnych komunikácií:  
                              „Za Vršky“, „k Cintorínu“. Aby tie finančné prostriedky, ktoré obec získa 
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                              predajom Pavlíkovho Mlyna použila na zrekonštruovanie ciest v obci, 
                              ktoré sú v havarijnom stave.   
 
Jozef Nosko – dopytoval sa na poruchu ústredného kúrenia pri vytopení Sály KD. 

 
Starosta -   Poistné plnenie je v schvaľovacom procese u p. Holecovej z poisťovne  
                    UNIQA. Oprava KD bude stáť obec veľa, ale požiadali sme poisťovňu o zálohu. 
 
Mária Masárová – znovu pripomienkovala kosenie cintorína, bolo by potrebné vyškoliť  
                                 kosca, ktorý bude kosiť cintorín. 
Starosta – kosenie cintorína sa bude riešiť až v máji. 
 
Jozef Kerecman – navrhol, aby sa vo dvore obecného úradu vyčlenilo miesto pre vývoz 
           haluzí, ktoré by následne prevzali pracovníci RD a rozdrvili. 
 
Starosta –  z dôvodu, že v obci znovu vznikajú divoké skládky, aby sa týmto zabránilo, 
                   dohodol sa s predsedom RD a navrhol pri Regulačnej stanici plynu, 
                   pod vývojom, že sa budú môcť voziť smeti /haluze/ a RD to drvičkou poláme, 
                   obec by uhradila náklady len za drvenie. 
 
Starosta -   k žiadostiam o dotácie na bežné výdavky oznámil:  
          V júli 2010 sa má konať futbalový turnaj, na ktorý žiadal dotáciu 1 200 – 1 300 €, 
           Na prehliadku Dychových hudieb žiadal 1 500 €,        
           Na opravu šatní a sociálnych zariadení TJ žiadal dotáciu z výťažku lotérií 12 000 €. 
                     
      Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným a rokovanie OZ ukončil. 
 
Overovatelia: 
  
Ing. Jozef Kerecman ........................        zapisovateľka: Mária  Marečková........................... 
                           
                                                                                     
Ing. Peter Michalička ...........................                                Ing. Ivan Hatiar                                                                                                         
                                                                                                starosta obce   
                                                                                          Hradište pod Vrátnom 
 


